
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU ZA WRZESIEŃ 2021R. 

Komisja odbyła  we wrześniu dwa posiedzenia. 

Posiedzenie 21.09.2021r. 

1.Informacja Burmistrza o działaniach związanych z opracowaniem „Strategii Rozwoju Gminy”.  

Informację  w tym zakresie przedstawił z-ca Burmistrza – na sesję w  październiku zostanie 

przedstawiony projekt uchwały dotyczący trybu procedowania i harmonogramu opracowania 

strategii.  

2.Analiza i ocena budżetu za  I półrocze 2021r.                                                                                                  

Komisja rozpatrzyła informację Burmistrza z wykonania  budżetu gminy za I półrocze 2021r. w  

zakresie dochodów dział 756, 757, 758 wraz z załącznikami, wydatki rozdział 75022,75023,  75075, 

75095,  wydatki na fundusz sołecki i osiedlowy i realizację inwestycji. Pytania głównie dotyczyły 

wydatków w obszarach poniżej 50% zaplanowanych środków i ewentualnych zagrożeń wykonania 

zadań  do końca roku. 

3. Sprawy różne, wnioski. 

Omówiono poniższe pisma i tematy:                                                                                                                                        

- pismo Burmistrza  do Sołtysów / Przewodniczących  Osiedli w sprawie trybu zgłaszania propozycji  

wykorzystania przyznanych  środków na 2022r. oraz wniosków do budżetu na 2022r. 

- naprawy dachu Hali Sportowej przy ul. Brzozowej  -brak odpowiedzi na wniosek z 23.03.2021r. 

 

Posiedzenie 28.09.2021r. 

1.Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych.                                                                                         

Obecni Kierownicy oraz pracownicy Wydziałów tj. Planowania i Realizacji Inwestycji oraz Dróg  

omówili inwestycje:                                                                                                                                                                   

- budowa ścieżki pieszo-rowerowej Katy Wrocławskie- Wszemiłowice,                                                                       

- budowa sygnalizacji świetlnej w Gniechowicach,                                                                                                            

- budowa drogi Smolec -Jaszkotle wraz z włączeniem do drogi nr 347,                                                                                      

- modernizacja boiska sportowego w Kątach Wrocławskich – zakres projektowy dalszych prac, koszty, 

podniesiono temat  stanu prawnego dotyczącego użytkowania płyty boiska w innych dyscyplinach 

sportowych niż piłka nożna – komisja zwróciła się do Burmistrza o pisemną informację,                                                                                                                                               

- odbiór końcowy ul. Zwycięstwa-Norwida. 

2.Opiniowanie projektów uchwał w sprawie:                                                                                                                              

a)  zmian w budżecie gminy na 2021r.  – opinia pozytywna, za – 8 radnych,                                                                                              

W dyskusji podniesiono temat  przeniesień  środków finansowych w  funduszach sołeckich z 

propozycją dokonywania ich  przez Burmistrza  w ramach udzielonych upoważnień,                                                                                         

b) zmiany  uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2037 – opinia 

pozytywna,  8 – za.                                   

3.Sprawy różne, wnioski. 

Omówiono poniższe pisma i tematy:                                                                                                                                           

- Wieloletnią Prognozę Finansową  w ramach informacji Burmistrza z wykonania budżetu gminy za I 

półrocze 2021r. wraz  z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej,                                                                                         

- odstąpienia od realizacji zadań  związanych z Funduszami Norweskimi – aktualnie wniosek jest na 5 



miejscu  listy rezerwowej, czekamy na  informację od instytucji wdrażającej na   określenie terminów i 

ostatecznych rozstrzygnięć,                                                                                                                                                     

- dalszych działań związanych z przetargiem na budowę Zespołu SP w Krzeptowie – jest decyzja o 

rozstrzygnięciu  przetargu z jednoczesnym zwiększeniem brakujących  środków finansowych  na   

inwestycję o ok. 13 mln. zł.                                                                                                                                                                                      

– opracowanie „Strategii Rozwoju Gminy” z możliwością wykorzystania materiałów opracowanych  

przez wcześniejszą firmę. W obecnej chwili nie ma dostępu do wszystkich materiałów,                                               

- pismo Przewodniczącej Gminnej Rady Seniorów  o  przeznaczenie środków finansowych na bieżącą 

działalność – złożono wnioski na 2022r., które zostaną rozpatrzone przy procedowaniu budżetu na 

2022r. 
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